
	

Styrelsemöte	2	/	SvJJF	2021-22
Tid:		
2021-04-12,	kl.	20	-	22.30		
Plats:		
Digitalt	via	Google	meet		
Kallade:		
Dario	Lopez	Kästen	(ordförande),	Nico	Christoforidis	(kassör),	Jonatan	Dagnå	(ledamot),	Mikael	
Bengtsson	(ledamot),	Anna-Lena	Löf	(ledamot),	Henrik	Wendel	(ledamot),	Miranda	Ros	(ledamot)	
och	Johan	Moe	(suppleant)		
Adjungerad:	Ida	Lindgren	och	Peter	Nyvall	från	SJF	samt	Valberedningen	

§21	FORMALIA	
					 a)	Ordföranden	förklarade	mötet	öppnat.	
					 b)	Närvarande	var	alla	i	styrelsen		
	 				samt	adjungerade	Ida	Lindgren	och	Peter	Nyvall	från	SJF	(§22),		
	 				Kenny	Friman	(§22)	och	Henrik	Madsen	från	Valberedningen.	
					 c)	Till	mötesordförande	valdes	Anna-Lena	och	mötessekreterare	Mikael.	
					 d)	Till	justeringsman	valdes	Henrik	Wendel.	
					 e)	Dagordningen	godkändes.	
					 f)		Föregående	protokoll;	2021-03-29,	godkändes	e_er	justeringar.	

§22	PRESENTATION	av	Judo5		
Vice	ordförande	för	Svenska	Judo	Förbundet	Ida	Lindgren	gjorde	en	inledande	presentabon	av	
Judo5.	Däre_er	följde	en	frågestund	och	diskussion	där	även	Peter	Nyvall	fyllde	på	med	
erfarenheter	från	projektet.	Han	är	metodikhandledare	och	leder	dan-graderingsgruppen	där	
Judo5	har	genomsyrat	verksamheten.	
Judo5	(Judo	feminine)	startade	i	Göteborg	hösten	2013.	Det	saces	igång	av	fem	kvinnliga	tränare	
från	Göteborg	med	mångårig	erfarenhet	både	som	tränare	och	akbva.	De	reflekterade	över	
problemen	som	judon	och	ungdomsidrocen	över	lag	brocas	med,	nämligen	svårigheten	ac	
behålla	utövare	under	och	e_er	tonåren	samt	ac	det	drabbade	kvinnor	extra	hårt	pga.	ac	det	
råder	en	snedfördelning	sec	bll	antal	manliga	och	kvinnliga	judoutövare.	
Svenska	Judoförbundets	Vision	2020	har	alltsedan	starten	varit	vägledande	för	Judo5:s	
verksamhet,	med	bland	annat	en	målsäcning	om	minst	2000	fler	kvinnliga	medlemmar.	År	2017	
blev	Judo5	sankbonerat	av	Svenska	Judoförbundet	då	även	Malin	Nordin	och	Karin	Holmberg	
anställdes	som	projektledare	för	Judo5	Nabonell.		
Sy/e	och	mål	
Judo5	har	som	sy_e	ac	kvinnor	och	män	ska	ges	förutsäcningar	ac	utöva	judo	på	den	nivå	och	i	
den	utsträckning	individen	önskar.	
Judo5	har	som	målsäcning	ac	utarbeta	hållbara	strategier	som	präglas	av	inkludering	och	
hållbarhet	samt	bygga	en	organisabonskultur	av	samverkan	och	delakbghet.	



Kriterier	för	Judo5-verksamhet	
För	ac	kunna	klassas	som	Judo5-akbvitet	ska	akbviteterna	uppfylla	nedan	kriterier	samt	godkännas	
av	Judo5	Nabonell:	
1. Inkludera	såväl	kvinnor	som	män	
2. Vara	långsikbga	och	banbrytande	
3. Drivas	systemabskt	och	strategiskt	
4. Vara	baserade	på	vetenskaplig	grund,	vilket	ska	genomsyra	hela	verksamheten	
5. Vara	sankbonerade	på	lägst	distriktsnivå	samt	förankrade	på	klubbnivå	

Judo	5	arbetar	med	direkt	stöd	från	RF	och	följer	RF:s	mål	om	jämställdhet	som	är	nabonella	
polibska	mål.	Arbetet	har	varit	en	del	av	judoförbundets	starka	bllväxt	under	senare	år.	De	hade	ca	
15.000	medlemmar	2014	och	idag	har	de	drygt	20.000	medlemmar.	
Ida	beskrev	hur	de	granskat	formella	strukturer	och	genom	arbetet	kunnat	förändra	dessa	
strukturer.	De	har	använt	sig	av	orienteringsverktyg	där	man	undersöker	strukturella,	materiella,	
verbala	och	beteendestrukturer	som	behöver	ändras	för	ac	öppna	balans	i	verksamheten.		
Peter	beskrev	projektet	MoTo	som	han	drivit	i	bl.a.	i	dalarna	där	man	genom	gruppsamtal	mellan	
manliga	judokas	i	olika	åldersgrupper	förändrar	beteenden	som	gjort	ac	judon	tappat	medlemmar	
och	då	framförallt	kvinnor.	
Judo5	uppstod	på	klubbnivå	och	växte	upp	i	förbundet.	Ida	betonade	ac	projektet	stöce	på	mycket	
kribk	när	antagna	normer	och	värderingar	ifrågasaces.	En	vikbg	del	för	ac	lyckas	är	ac	ledande	
personer	får	ec	tydligt	mandat	ac	få	förändra.	Det	kommer	ac	bli	kribk	och	det	är	en	vikbg	del	av	
förändringsprocessen.		SvJJF	kommer	ac	jobba	med	deca	i	omvänd	ordning	från	förbund	och	ut	bll	
klubbarna.	Tävlingsverksamheten	som	mest	liknar	judoförbundet	är	en	bra	utgångspunkt	för	
arbetet.	
SJF	har	en	stor	vision	om	ac	2030	ha	70.000	medlemmar	(+350%)	50/50	jämställt	och	ac	vinna	fler	
mästerskapsbtlar.	En	organisabon	och	verksamhet	som	präglas	av	likvärdig	behandling,	kreabvitet	
och	professionalism.	Ac	svensk	judo	bidrar	bll	en	hållbar	samhällsutveckling.	
E_er	ec	givande	samtal,	där	vi	diskuterade	hur	vi	inom	svensk	jujutsu	skall	kunna	arbeta	med	
dessa	frågor,	lämnade	Ida	och	Peter	mötet.		
Det	var	styrelsens	uppfacning	ac	det	finns	mycket	ac	lära	av	SJF	och	ac	vi	ska	fortsäca	ac	hålla	
kontakten	med	Ida	och	andra	företrädare	för	Judon.	

§23	RAPPORTER	
					 a)	Avtackning	av	föregående	styrelse	fortgår.	Dario	drog	detaljerna.	
					 b)	Dario	redogjord	för	hur	han	börjat	en	översyn	av	SvJJF	administrabon	
					 c)	En	statusrapport	om	hur	arbetet	inom	arbetsgruppen	för	Regelverk	fortgår		
	 					gjordes	av	Mikael.	
					 d)	VM	2018	utredningen	har	inte	kunnat	påbörjas	än	p.g.a.	ac	flera	drabbats	av	
	 					Corona.		
					 e)	Uppdrag	från	årsmötet	när	det	gäller	verksamhetplanen	skall	granskas	och	fördelas		
	 					mellan	de	olika	arbetsgrupperna	inom	styrelsen.	
				 f)	Henrik	rapportera	om	kontakter	med	Durevall-organisabonen	och	vidare	samtal	
	 					som	planerats.	
	 g)	MÅNGFALD	&	JÄMNLIKHET;	arbetsgruppen	har	inte	ha_	något	möte	än	pga	
	 					sjukdom.			

§24	EKONOMI	
				 a)	Aktuell	status	kommer	bll	nästa	möte	när	uppgi_er	kommit	från	SB&K.	
					 b)	BESLUT	ac	skapa	en	ny	arbetsgrupp:	FINANSIERING;	ordförande	Nico	Christoforidis	 	
										 				övriga	i	gruppen	är;	Mikael	samt	André	Angantyr,	Joakim	Vistam	och	Kenny	Friman.		



										 				Sy_e	ac	arbeta	med	hur	vi	får	ekonomiska	resurser	ac	lösa	verksamheten.	Det	ska	
	 				omfaca		redan	budgeterade	medel,	samt	stöd	o	bidrag	vi	kan	söka,	medel	från		
	 				sponsorer,	fonder,	samarbeten	mm.	

§25	TÄVLING	
					 a)	Tävlingskalender	för	2021	har	uppdaterats	och	har	även	gåc	ut	på	remiss	bll		
	 					funkbonärer	utanför	styrelsen.	En	generell	grundläggande	årskalender	har	tagits		
			 					fram	som	ska	användas	för	strategisk	långsikbg	planering.	
					 b)	Med	utgångspunkt	från	tävlingskalendern	har	arbetsgruppen	förslag	på	fristående	
	 					projekt	som	de	vill	starta	upp.	Mer	informabon	kommer	bll	styrelsen	snart.	
					 c)	Arbetsgruppen	har	utökats	med	Karl	Dahlgren	e_er	ec	möte	8	april.	Gruppen	
	 				kommer	ac	har	flera	möten	den	närmaste	bden	då	det	finns	många	saker	som	
	 				kräver	ac	tas	tag	i	omgående.		

§26	UTBILDNING	
					 a)	Informabonsfilmen	för	Para-jujutsu;		förberedelserna	är	klara	med	manus	o.s.v.		
	 				men	p.g.a.	pandemin	räknar	Jonatan	med	ac	produkbonen	bdigast	kan	börja	bll		
	 				sommaren.	
					
§27	KOMMUNIKATION	
				 a)	Dario	rapporterade	om	hans	kontakt	med	Henrik	S	och	hans	företag.		
	 b)	Dario	har	påbörjat	ac	uppdatera	hemsida	med	akbva	funkbonärer	mm.		
	 c)	Henrik	informerade	ac	gruppen	inte	ha_	något	möte	än	men	ac	det	ska	ske	snart.	

§28	HELA	jujutsun	
						 a)	Styrelsen	hade	en	diskussion	om	olika	idéer	och	tankar	om	vad	som	ska	ingå	i	
	 				arbetsgruppens	uppdrag	och	vilka	tänkbara	fristående	projekt	som	kan	bli	aktuella.		
	 				Ec	sådant	är	ac	ta	tag	i	vår	gemensamma	historia	inom	idrocen	vilket	inte	gjorts		
	 				sedan	micen	på	1990-talet.		

§29	DOKUMENT	
	 a)	Judo5	presentabonens	bildspel	samt	bllägg.	

§30	FORMALIA		
				 a)	Nästa	möte	3	maj	kl.21	digitalt		
						 b)	Mötesplanen;	31/5,	4/7,		2/8,	30/8,	20/9,	18/10,	15/11,	13/12,	10/1,	31/1,	21/2	och	14/3.	
					 c)	Feedback	diskussion	om	mötet	fördes	och	alla	var	nöjda.	Valberedningens	
	 				representant	Henrik	Madsen	tackade	för	ac	han	fåc	möjlighet	ac	vara	delakbg	i	
	 				mötet	och	var	posibv	bll	hur	styrelsen	fungerat	under	mötet.	Kenny	deltog	endast		
	 				i	§22.	
					 d)	Mötesordföranden	Anna-Lena	förklarade	mötet	avslutat.	

För	protokollet	2021-04-12		

Mikael	Bengtsson	 	 Dario	Lopez	Kästen	 	 Henrik	Wendel	
Sekreterare		 	 	 Ordförande	 	 	 justeringsman	


